

To: [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e @rivm.nl]; [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e @rivm.nl]
From: [redacted] 5.1.2e
Sent: Sun 9/27/2020 7:31:11 PM
Subject: Advies maatregelen openbare leven Bonaire
Received: Sun 9/27/2020 7:31:45 PM
[2020-09-26 CONCEPT Opschalingsplan Bonaire voor tegenlezen \(1\).docx](#)
[20200926 Analyse BCO versie 1.docx](#)

Hi,

Stand van zaken meldingen

Bijgevoegd vinden jullie een voorzichtige eerste analyse van de positieve meldingen t/m gisteren. Alles moet wel met een korrel zout genomen worden, want BCO en registratie zijn niet optimaal en ik heb ook niet uitgebreid de tijd gehad, maar het geeft een beetje een indruk.

Vandaag zijn er nog 9 meldingen bijgekomen. Ik ben in principe vrij, dus ik weet daar nog 'niets' van, behalve dat er een aantal middelbare school leerlingen bij zitten, die het meest waarschijnlijk thuis hebben opgelopen (huisgenoten). het VMBO gaat nu toch een week sluiten, maar dan vanwege personeelsproblemen. Die docent waar we het donderdag over hadden heeft namelijk een andere docent besmet (1e tranmissie op school) tijdens een vergadering waar ze geen 1,5 meter afstand hielden.

Wat betreft PG heb ik het idee dat we het niet meer aan kunnen of in ieder geval dreigen het niet meer aan te kunnen, maar het is me nog niet helemaal helder of we nog mensen in kunnen vliegen. Het punt is namelijk dat er een aantal mensen van het ziekenhuis meehielpen met BCO en die zijn teruggeroepen, omdat in het ziekenhuis een cluster gaande is onder zorgmedewerkers (niet patiënten, op 2 kraamvrouwen na). --> plan voor prioriteren moet dus zo snel mogelijk, maar ik kan maar 1 ding tegelijk. 💡

Opschalingsplan

Daarnaast de laatste versie opschalingsplan. Die hebben jullie al gezien, maar er is nog wat geschoven en gedaan om de opbouw logischer te maken

De maatregelen nu zijn min of meer alles t/m fase 4, met daarbij nog sluiten van horeca (alleen afhalen), niet-noodzakelijke winkels en overall maximaal 10 mensen in 1 ruimte (ongeacht de grote van de ruimte).

De fases zijn een beetje kunstmatig met die letterlijke aantallen, persoonlijk neem ik ze niet heel nauw en luister een beetje naar mijn gevoel vanuit de BCO bevindingen. Het gaat meer om de opbouw denk ik.

Maatregelen per 1 oktober

Op basis van het huidige beeld zou ik zeggen dat we in fase 4 zouden moeten zitten vanaf 1 oktober. Dat betekent concreet dat horeca en niet-noodzakelijke winkels open mogen mits maatregelen (1,5 meter, max 50% capaciteit, registratie etc)

Voor zover we weten zijn bijna alle besmettingen via werk, privé of thuis. Dichthouden van de horeca en niet-noodzakelijke winkels gaat daarmee het verschil ook niet maken.

Los van de fases is het nog te betwisten of dichthouden van sportscholen, contactberoepen, spa's etc wel een verschil gaat maken, maar los van het feit dat het in ons opschalingsplan staat, schat ik in dat het hier ook niet uit te leggen is als we zoveel meer gaan loslaten terwijl de cijfers nog niet dalen (waar het ook te vroeg voor is, maar dat begrip is er nog niet).

Dan nog de tijdsduur. ze hebben nu 10 dagen gedaan. Ik had het met [redacted] 5.1.2e over, die zij 'doe nog 2 weken, dan kun je daarna misschien verder afschalen', maar ik denk dat elke keer voor korte tijd heel onrustig is en daarnaast maakt het de belasting op ons hoger, want dan moeten we binnen 2 weken alweer een nieuw plan hebben en blijven we achter de feiten aanlopen. Ik denk daarom nu aan een maand.

Nou, dat zijn mijn overwegingen op dit moment. Ik spar er heel graag met jullie over morgen.

Specifiek ook nog even over de middelbare school, dat is een zeer lastig dossier (qua onrust met name).

Dank en tot morgen!

5.1.2e